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Σταχυολογούνται από διάφορα ρεπορτάζ των FT. Οι κκ Σταϊκούρας και Σαχινίδης 

ενώπιον της αρµόδιας κοινοβουλευτικής επιτροπής κατηγορούν την ΕΛΣΤΑΤ ότι 

εργάζεται εναντίον των Ελληνικών συµφερόντων. Βουλευτής δηλώνει στην ίδια 

επιτροπή ότι η ΕΛΣΤΑΤ, σε αντίθεση µε την προηγούµενη στατιστική υπηρεσία, 

επικεντρώθηκε «υπερβολικά στους αριθµούς και όχι αρκετά στην εξυπηρέτηση της 

χώρας και της κυβέρνησης».  

Η οποία κυβέρνηση αδυνατούσε να ελέγξει τα δηµοσιονοµικά µεγέθη, γιατί 

µεταξύ άλλων χρηµατοδοτούσε το πάρτι δαπανών στις ∆ΕΚΟ και στους ΟΤΑ 

χορηγώντας εγγυήσεις στα δάνειά τους. Κατά σύστηµα, αυτές οι εγγυήσεις 

κατέπιπταν, γιατί ∆ΕΚΟ και ΟΤΑ εξ αρχής δεν ήταν σε θέση να αποπληρώσουν, µε 

αποτέλεσµα να επιβαρύνουν τελικά, εκβιαστικά και απρόβλεπτα την κεντρική 

κυβέρνηση. Όταν µάλιστα νοµοθετήθηκε µέσα στο 2012 ότι ∆ήµοι που δεν µπορούν 

να αποπληρώσουν τα χρέη τους θα πρέπει να αυξήσουν ανάλογα τα δηµοτικά τέλη, 

έγινε επανάσταση από τοπικούς άρχοντες και δηµότες, αποδεικνύοντας περίτρανα ότι 

ποτέ δεν υπήρξε η πρόθεση ούτε η δυνατότητα εξόφλησης των δανείων των δήµων. 

Γιατί κακολογείται λοιπόν η απόφαση της Eurostat να επιβάλλει κριτήρια 

βάσει των οποίων οι κρυφές δαπάνες ∆ΕΚΟ-ΟΤΑ θα έπρεπε να καταλογίζονται στην 

κεντρική κυβέρνηση που παρείχε την εγγύηση; Η απόφαση αυτή είναι οικονοµικής 

και όχι νοµικής φύσης και εισάγει κριτήρια στατιστικού χειρισµού και όχι λογιστικά 

πρότυπα. Για παράδειγµα επιβάλλει τον καταλογισµό µιας εγγύησης ως δαπάνης από 

τη στιγµή που αποκαλύπτεται ότι αυτή δεν εξυπηρετείται από τον εµφανή οφειλέτη, 

που λειτουργεί ζηµιογόνα ή ελλειµµατικά, αλλά συστηµατικά µέσω επιχορηγήσεων 

της κεντρικής κυβέρνησης.  

Η γνώµη µου είναι ότι ο Ελληνικός λαός προστατεύεται περισσότερο από τις 

λαθροχειρίες των πολιτικών στον τοµέα των πελατειακών σχέσεων και των 

εξυπηρετήσεων τοπικών συµφερόντων, όταν οι αντίστοιχες δαπάνες αποκαλύπτονται 

έγκαιρα φρενάροντας την παραπέρα επιδείνωση. Το ερώτηµα είναι εάν αυτό θα 

έπρεπε να αντιµετωπισθεί σε καιρό οικονοµικής κρίσης ή θα έπρεπε να αναβάλουµε 

τη συζήτηση για κάποιο µελλοντικό χρόνο, φερ’ειπείν στις Καλένδες µας. Αυτό όµως 

δεν είναι ζήτηµα νοµικό ούτε λογιστικό. 


